
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 371
van FILIP BRUSSELMANS
datum: 23 september 2020

aan BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

Fairtradeproducten  -  Aankopen door de Vlaamse overheid

De Vlaamse overheid koopt volgens mijn informatie al enkele jaren voedingswaren, zoals 
fruitsap en koffie, bij Oxfam.

Ook op andere gebieden zet de Vlaamse overheid in op het gebruik van fairtradeproducten, 
denk maar aan de Fair Tradegemeenten.

1. Voor hoeveel euro wordt er jaarlijks aan Oxfam-producten en andere 
fairtradeproducten gekocht door de Vlaamse overheid?

Graag een schematisch overzicht voor de afgelopen jaren.

2. Hoeveel gemeenten zijn erkend als Fair Tradegemeente? 

Graag een schematisch overzicht van de afgelopen jaren.

3. Wat zijn de vereisten om erkend te worden? Zijn er eventuele financiële gevolgen?

4. Is er zicht op de totale uitgave aan fairtradeproducten vanuit de gemeenten? Is het 
mogelijk een overzicht te bezorgen per gemeente van de voorbije jaren?

5. Welke andere gezamenlijke initiatieven heeft de Vlaamse overheid lopen met Oxfam?

6. Welke beleidsinitiatieven plant deze regering nog rond fair trade? Welke 
samenwerkingen zijn er dienaangaande nog op til?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (421) en Bart Somers (371).



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 371 van 23 september 2020
van FILIP BRUSSELMANS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Jan Jambon, minister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlandse Zaken, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management.


